

# 5天怀旧老香港 天水围的日与夜/古老元郎/神秘屯门+双乐园亲子游



## 5D 4N HISTORICAL HONG KONG TOUR + DOUBLE THEME PARK FAMILY TOUR



**\*特别赠送双乐园 ( 迪士尼 + 海洋公园 ) 入门票\***  
**Special Offer FREE Disneyland + Ocean Park Ticket**

### 贴心香港美食安排

- #点心早餐
- #香港著名云吞面
- #品尝香港下午茶-蛋挞+奶茶
- #任吃新鲜材料火锅

### Special Meal arrangements

- # Dim Sum
- #Hong Kong Wonton Noodles
- #Tasting Hong Kong afternoon tea - Egg Tart + Milk Tea
- #Buffet Steamboat Dinner

### 全新行程亮点 Brand New Itinerary:

- \*屏山文物径\*Ping Shan Heritage Trail
- \*大棠荔枝山庄\*Tai Tong Lychee Valley
- \*流浮山渔村\*Lau Fau Shan

天数 DAY	行程安排 ITINERARY	早 B	午 L	晚 D	酒店 HOTEL
第一天 Day 01	<p>启程飞往<b>香港国际机场</b>抵达后, 前往位于元朗的《<b>屏山文物径</b>》参观, 此处是香港历史最悠久的地区之一, 鄧族则为新界其中一个重要的宗族。接着继续前往《<b>大棠荔枝山庄</b>》欣赏湖光山色, 尽情吸收空气中的负离子氧气浓度极高之「天然氧吧」。最后参观《<b>流浮山渔村</b>》, 流浮山以其出产的海鲜闻名, 尤其是蠔。</p> <p>Depart to <b>Hong Kong International Airport</b> Upon arrival, heading to visit <b>&lt;Ping Shan Heritage Trail&gt;</b>, it is one of the oldest districts in Hong Kong and the Tang Family is one of the important clans in the New Territories. Continue visit to <b>&lt;Tai Tong Organic Ecological Park&gt;</b>, you can enjoy the lakes and mountains, enjoy the absorption of air anion oxygen concentration of high "natural oxygen bar". Follow to visit <b>&lt;Lau Fau Shan&gt;</b> is an area in the New Territories of Hong Kong. It is traditionally famous for fresh oysters.</p>	✕	✕	鲍鱼 海鲜餐	元朗悦品天秀 酒店或同级 Wetland Hotel COzi or similar
第二天 Day 02	<p><b>香港</b>早餐后, 前往参观《<b>黄大仙</b>》, 此处是香港的一座著名的庙宇。该建筑物被列为香港一级历史建筑, 同时是香港第一家获得香港政府批准举办道教仪式婚礼及签发结婚证书的道教庙宇。附送下午茶<b>香港经典小吃 - 蛋挞/奶茶</b>。继续前往《<b>女人街</b>》自由购物, 女人街之所以得名, 是因为早期这里的地摊多贩卖女性服装及用品。可是, 现在这个长一公里、汇集逾百个地摊的露天市集, 除了女装, 您还可以找到男装、皮包、首饰、玩具、化妆品, 以至家居用品等, 款式多样, 价格便宜, 是一众精明消费族选购廉价服饰与纪念品的热门地。</p> <p><b>Hong Kong</b> After breakfast, heading to visit <b>&lt;Wong Tai Sin Temple&gt;</b> is a well known shrine and major tourist attraction in Hong Kong. The building was listed as a Grade One historical building in Hong Kong and was the first Taoist temple in Hong Kong to receive a ceremony for the signing of the Taoist ceremony and the marriage certificate. You stand a chance to enjoy Hong Kong Classic afternoon tea with Egg tart / Milk Tea. Continue heading to <b>&lt;Woman Street&gt;</b> free at your own leisure. The reason why the street was named, because the early here to sell more women's clothing and supplies. In addition to women's clothing, you can also find men's, purses, jewellery, toys, cosmetics, as well as household items, etc, diverse styles, cheap, is a shrewd Consumers buy cheap clothing and souvenirs.</p>	点心 Dim Sum	云吞面 Wan Tan Mee	任吃 新鲜 材料 火锅 Steam boat Buffet	香港观塘丽东 酒店或同级 Hong Kong Newton Place Hotel or similar
第三天 Day 03	<p><b>香港</b> 香港指定市区观光: 《<b>金紫荆广场</b>》~ 《<b>浅水湾</b>》~ 《<b>香港仔渔村-自费乘船游览水上人家的日常作业</b>》~ 《<b>珠宝工场</b>》~ 《<b>参茸店</b>》~ 团体照留念。 <b>**客人于尖沙咀解散**</b> 之后客人可以在此自由购物。您可以前往: 香港迪士尼乐园、海洋公园 <b>(自行安排交通)</b></p> <p><b>Hong Kong</b> Hong Kong Compulsory city tour: <b>&lt;Golden Bauhinia Square&gt;</b>~ <b>&lt;Repulse Bay&gt;</b>~ <b>&lt;Aberdeen Fishing Village-boat ride by own expenses&gt;</b>~ <b>&lt;Jewellery Factory&gt;</b>~ <b>&lt;Chinese Herbs Shop&gt;</b>, Group Photo. <b>** Guest will be dismissed at Tsim Sha Tsui Area **</b> After that customer will have their own leisure time free shopping at here. You can visit: Hong Kong Disneyland, Ocean Park. <b>(Own transportation)</b></p>	✕	✕	✕	香港观塘丽东 酒店或同级 Hong Kong Newton Place Hotel or similar
第四天 Day 04	<p><b>香港</b>今天自由行, 您可以前往: 香港迪士尼乐园、海洋公园 <b>(自行安排交通)</b></p> <p><b>Hong Kong</b> Today free at your own leisure time, you can visit: Hong Kong Disneyland, Ocean Park. <b>(Own transportation)</b></p>	✕	✕	✕	香港观塘丽东 酒店或同级 Hong Kong Newton Place Hotel or similar
第五天 Day 05	<p><b>香港~吉隆坡</b>今天自由活动直到集合时间, 接着送往机场返回美丽家园。</p> <p><b>Hong Kong~ Kuala Lumpur</b> Today free and easy until assembly time. Then, send to airport for flight back home.</p>	✕	✕	✕	-

\*\*实际行程路线的顺序可能配合当地情况作适当的调整\*\*\*The séquence of the itinerary may varies on the actual tour\*\*

\*\*本团所提供的接送基于合车共览系统 The tour operated on a seat in coach basic\*\*

Tour Code: 5HKGDT-GP(28AUG 2017)